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Protokoll fört vid styrelsemöte 13 februari 2024 på Tvärgatan 2 i Höör 

Styrelsen: Ann-Margret Nordbeck, Hans Larsson, Håkan Järvelid, Peter Löfqvist,                        

Iréne König, Karl-Gustav Holmgren, Ylva Sjölin och Inger Sjögren. 

 

Inbjudna: Bitte Nilsson, Valberedningen och Christer Olsson, föreslagen årsmötesordförande 

  

1. Mötets öppnande 

 Ordförande Ann-Margret Nordbeck förklarade mötet öppnat och hälsade de 

 närvarande välkomna. 

2. Godkännande av dagordning 

 Den föreslagna dagordningen godkändes. 

3. Justerare av dagens protokoll   
 Till att justera dagens protokoll valdes Peter Löfqvist. 

 

4. Genomgång av rutinerna kring årsmötet med de inbjudna 
Mötet enades om följande rutiner vid årsmötet: 

Ann-Margret Nordbeck välkomnar, parentation, sång av Glada Sångarna, 

Valberedningen presenterar förslag till funktionärer för årsmötet samt 

protokolljusterare. Därefter följer årsmötet dagordningen och Hans Larsson 

kommenterar räkenskaperna. Behov av att höja medlemsavgiften till 325 kronor      

från nuvarande 290 kronor (Förbundet höjer med 30 kronor).  

Under punkten räkenskaper är investeringar (filmduksutrustning och spis) gjorda. 

Håkan Järvelid har accepterat omval för ett år, men enligt stadgarna ska styrelsen 

väljas på två år, och därför får ett fyllnadsval på ersättare eventuellt ske om ett år. 

Punkten Budget tidigareläggs vid årsmötet. Valda funktionärer reser sig upp vid 

presentation.  

Håkan Järvelid tillverkar röstkort och närvarolista. Ann-Margret Nordbeck tar        

med övrigt material till mötet. 

 

5.  Föregående mötesprotokoll från 2024-01-16 
Mötesprotokollet kommenterades kort. Bord till pc i lokalen undersöks. Semlor till 

årsmötet levereras av Hardys. Ann-Margret rapporterade under punkt 11 att svar från 

Socialstyrelsen inte kommit ännu. Städning av lokalen i egen regi är nu igång. 

Sorteringskassar för avfall fungerar. Vi noterade att plast inte separeras i soporna. 
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6.  Aktiviteter/resor för hösten 2024 
Möjliga aktiviteter för hösten diskuterades. Eventuellt kan ett besök på nya Maglehill 

bli aktuellt. 21 november kommer mötet för nya medlemmar att äga rum. Ylva Sjölin 

kom med ett förslag om jazz med Bengt Larsson, och Håkan Järvelid föreslog att han 

skulle undersöka en eventuell barockafton med Emelie Roos och Dohyo Sol, som 

håller i Höör Barock. 

 
7. Ekonomi                                                 

Inger Sjögren redogjorde för den ekonomiska situationen, och Hans Larsson 

presenterade de åskådliga ekonomiska diagram han framställt och som kommer att 

presenteras vid årsmötet. 
 

 

8. Hemsidan / KPR 

Iréne König nämnde att inget KPR-möte ägt rum sedan sist och att nästa möte med 

KPR kommer att äga rum den 20 mars i Eslöv. Margareta Lundberg, Peter Löfqvist 

och Iréne König kommer att delta. 

På hemsidan finns årsmöteshandlingarna. Dokument på hemsidan bör läggas in som 

pdf-filer. 

  

9.    Medlemsfrågor  

Peter Löfqvist rapporterade att vi i nuläget har 798 medlemmar. Medlemskort till   

nya medlemmar är beställda. 15 nya har tillkommit i år, och 57 medlemmar har ännu 

inte betalat medlemsavgiften. Verksamheten i Södra Rörum har lagts ner, och 

distriktet har fördelat medlemmar mellan Höör och Hörby. När de nya medlems-

korten kommit ska stickprovsmässiga kontroller utföras vid aktiviteter. 

Information om nya medlemsregistret har kommit från Förbundet. 

 

10.    Studiecirklar   

Ylva Sjölin rapporterade att det finns möjligheter att starta en ny cirkel i läderarbete 

med Lars-Inge Åkesson. En kompromiss har gjorts rörande krocken med Canasta-

gruppen. Cirkeln i tyska är på gång. Ett förslag att ha en tavla med bilder från 

aktiviteterna i cirklarna framfördes. Vidare konstaterades att mattan vid ingången bör 

bytas ut.   

 

11.    Friskvårdsaktiviteter   

Karl-Gustav Holmgren rapporterade angående Friskvårdsveckan att boule kommer att 

äga rum den 20 maj och vandring den 23 maj. 

 

12.    Månadsbladet 

Innehåll i månadsbladet: Lite om årsmötet, aktuella tider till studiecirklarna finns      

på hemsidan, tänk på att avanmäla / stanna hemma om du är krasslig, ta med 

medlemskortet till aktiviteter, platser kvar i bussen till teater ”Riket”- kontakta     

Iréne König. 
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13.     Övrigt 

Webbinarier i lokalen diskuterades. Bland tänkbara sådana nämndes Logga in på 

hemsidan, Bank-ID, Fula försäljningsmetoder och bedrägerier. 

Under rubriken Hörselfrågor efterlyste Håkan Järvelid neutral information om 

hörselcentra och olika alternativ när det gäller hörselhjälpmedel och kostnader. 

Vi ska boka möte hos Arkitektkopia i Kristianstad angående kommande 

Programhäfte. Skenor i taket för att hänga t.ex. konst ska monteras. Önskemål om 

modevisning har framförts. Aktuella företag är Modehörnan, Stillton och Popcorn. 

 

14.    Avslut 

   Ann-Margret Nordbeck tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Håkan Järvelid    Peter Löfqvist 

 

 

 

 

Ann-Margret Nordbeck 

 

 

 

 


